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Město Pohořelice 
 

Zápis 
z XIX. zasedání zastupitelstva města konaného dne 24. 4. 2013 

 
Účast zastupitelů:  16 při zahájení, 18 celkem   
Počet přítomných občanů: viz prezenční listina    
Zahájení: 16:00 hodin 
Host:  Bravenec, OÚPSÚ 
 
ad 1) Zahájení                     
 
Zasedání zastupitelstva města Pohořelice (dále jen ZM) svolal, zahájil a řídil starosta města 
Ing. Josef Svoboda. Přivítal přítomné zastupitele a občany a seznámil je s programem 
zasedání. Vyzval zastupitele, aby event. vznesli připomínky k programu – připomínky nebyly. 
O návrhu programu nechal hlasovat.   
  
Usnesení č. 1/XIX/13: ZM schvaluje program zasedání:      
1. Zahájení 
2. Volba volební komise, určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele 
3. Kontrola usnesení 
4. Rozpočtové opatření města č. 1/2013 
5. Návrh Obecně závazné vyhlášky města 1/2013, kterou se mění OZV č. 4/2012 o místním 

poplatku za užívání veřejného prostranství 
6. Návrh Obecně závazné vyhlášky města č. 2/2013 o místním poplatku za provoz systému 

shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních 
odpadů 

7. Žádosti 
- záměr části prodeje pozemku města p. č. 847/2 v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou 
- převod pozemku p. č. 7568 v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou od ČR-ÚZSVM 
- návrh smluv o podmínkách napojení, o spolupráci a součinnosti při realizaci 

plynárenského zařízení a o smlouvě budoucí kupní pro stavbu „STL plynovod a 
přípojky 6RD, Staropoštovní“ a pro stavbu „STL plynovod a přípojky 3BD, nám. 
Svobody“ s JMP Net, s.r.o. Brno 

- odprodej pozemku p. č. 504 a 509/23 v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou 
- odprodej části pozemku p. č. 523 v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou 
- záměr prodeje části pozemku p. č. 884/4 v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou 

8. Různé 
- Strategický plán města na období 2014-2020 
- úhrada vynaložených nákladů na opravy domu nám. Svobody 724 
- přijetí revolvingového úvěru pro město Pohořelice 
- dodatek ke smlouvě o poskytnutí dotace neziskovým subjektům 
- návrh na pořízení změny ÚPNSÚ Pohořelice 
- úprava územní studie Pohořelice – Polní, III. etapa 

9. Interpelace členů ZM 
10. Diskuse občanů 
11. Závěr 
 
Výsledek hlasování: 16 pro  
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ad 2) Volba ověřovatelů zápisu, volební komise a zapisovatele 
 
Usnesení č. 2/XIX/13: ZM jmenovalo do volební komise Ing. Pirnuse, Mgr. Mikelovou a 
M.Votavu. ZM zvolilo za ověřovatele zápisu paní Šťastnou a pana Petra Nováka.  
ZM vzalo na vědomí určení zapisovatele zápisu Mgr. Renatu Babčanovou.    
Výsledek hlasování: 15 pro, 1 se zdržel    
   
Ověřovatelka zápisu z minulého zasedání ZM paní I. Šťastná uvedla, že zápis zkontrolovala a 
neměla žádné připomínky.  Paní Babčanová dále uvedla, že pan B. Hájek (dnes není 
přítomen) zápis ze ZM četl, připomínky neměl. 
  
ad 3) Kontrola usnesení  
 
Starosta na základě usnesení č. 9/XVIII/13 z minulého ZM podal informaci o předběžných 
nákladech na rekonstrukci objektu Lidická 446. Dále informoval o výběrovém řízení na 
pozici ředitelky MŠ, výběrová komise doporučila za nejvhodnější kandidátku Bc. Kloudovou, 
nyní zástupkyni ředitelky MŠ. Rada města ji na základě tohoto doporučení schválila na pozici 
ředitelky MŠ, Hybešova s nástupem od 1.8.2013.  
 
ad 4)   Rozpočtové opatření města č. 1/2013 
  
(dostavila se Mgr. Jamborová, počet členů 17) 
  
Úvodem Bc. Novák seznámil s důležitými změnami v rozpočtu. 
Ing. Nipprt – finanční výbor se zabýval rozpočtovým opatřením a doporučil ho schválit.  
 
Usnesení č. 3/XIX/13: ZM schvaluje rozpočtové opatření města č. 1/2013 dle předloženého 
návrhu. 
Výsledek hlasování: 17 pro 
 
 
ad 5) Návrh Obecně závazné vyhlášky města 1/2013, kterou se mění OZV  
č. 4/2012 o místním poplatku za užívání veřejného prostranství 
 
Úvodní slovo měl tajemník Mgr. Kejík – vysvětlil důvody, které vedly k vydání nové OZV.  
Na základě doporučení Ministerstva vnitra musela být uvedena do souladu se zákonem.  
 
Usnesení č. 4/XIX/13: ZM schvaluje Obecně závaznou vyhlášku města č. 1/2013, kterou se 
mění OZV č. 4/2012 o místním poplatku za užívání veřejného prostranství. 
Výsledek hlasování: 17 pro 
 
ad 6) Návrh Obecně závazné vyhlášky města č. 2/2013 o místním poplatku za 
provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a 
odstraňování komunálních odpadů 
 
Usnesení č. 5/XIX/13: ZM schvaluje Obecně závaznou vyhlášku města č. 2/2013 o místním 
poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a 
odstraňování komunálních odpadů. 
Výsledek hlasování: 17 pro 
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(Dostavil se Dočekal, počet členů 18, 16:53h) 
 
ad 7) Žádosti 
 
Zastupitelstvo projednalo 10 žádostí majetkového charakteru, o kterých hlasovalo formou 
tajného hlasování. Sumarizační listina spolu s výsledky hlasování tvoří přílohu tohoto zápisu.  
 
1. Žádost ... o zpevnění přístupové cesty mezi bytovými jednotkami čp. 755 a 894 na ul. 

Tyršova. 
Usnesení č. 6/XIX/13: ZM schvaluje zveřejnění záměru prodeje části pozemku p. č. 847/2 mezi 
bytovými domy Tyršova 755, 894 a garážemi za cenu 300 Kč/m2. 
Výsledek hlasování: 18 pro 
 
2. Nabídka Platinum Reality s.r.o.,  17. listopadu 48/28, Břeclav na kupní cenu pozemku p. č. 

2472 a 2546 v k. ú. Smolín ve výši 44 Kč/m2, tj. celková prodejní cena 151 096 Kč. 
 
zastupitel P. Novák – dotázal se na pozemky p. Dreslera, který přislíbil odprodej vjezdu ke 
zmíněným pozemkům. (starosta  - bude zahájeno jednání s p. Dreslerem) 
 
Usnesení č. 7/XIX/13: ZM schvaluje odkoupení pozemků p. č. 2472 a 2546 v k. ú. Smolín za 
cenu 44 Kč/m2 od Platinum Reality s.r.o., 17. listopadu 48/28, Břeclav. 
Výsledek hlasování:  18 pro 
 
3. Převod pozemku v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou od ČR-ÚZSVM 
Usnesení č. 8/XIX/13: ZM schvaluje bezúplatný převod pozemku p. č. 7568 v k. ú. Pohořelice 
nad Jihlavou z vlastnictví státu a příslušnosti hospodaření s majetkem státu Úřad pro 
zastupování státu ve věcech majetkových do vlastnictví města Pohořelice.   
Výsledek hlasování: 18 pro 
 
4. Žádost ... o koupi pozemků p. č. 504 a 509/23 v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou.  
Starosta – zdrží se hlasování z důvodu podjatosti. O jeho návrhu ZM hlasovalo. 
Usnesení č. 9/XIX/13: ZM schvaluje, že starosta může o žádosti ... o koupi pozemků  hlasovat. 
Výsledek hlasování: 17 pro, 1 se zdržel 
 
Usnesení č. 10/XIX/13: ZM schvaluje prodej pozemků p. č. 504 a 509/23 v k. ú. Pohořelice 
nad Jihlavou ... za cenu 1390 Kč/m2, tj. 1.480.350 Kč. 
Výsledek hlasování: 17 pro, 1 proti 
 
5. Smlouva o podmínkách napojení, o spolupráci a součinnost při realizaci plynárenského 

zařízení a o smlouvě budoucí kupní s JMP Net, s.r.o. Brno při stavbě SOBS STL plynovod a 
přípojky 6RD, Pohořelice-Staropoštovní. 

Záměr byl zveřejněn na úřední desce MÚ od 4.4.-20.4.2013.  
Usnesení č. 11/XIX/13: ZM schvaluje Smlouvu o podmínkách napojení, o spolupráci a 
součinnost při realizaci plynárenského zařízení a o smlouvě budoucí kupní s JMP Net, s.r.o. 
Brno při stavbě SOBS STL plynovod a přípojky 6RD, Pohořelice-Staropoštovní za úhradu 
249.000 Kč bez DPH. 
Výsledek hlasování: 16 pro, 2 se zdrželi 
 
6. Smlouva o podmínkách napojení, o spolupráci a součinnost při realizaci plynárenského 

zařízení a o smlouvě budoucí kupní s JMP Net, s.r.o. Brno při stavbě SOBS STL plynovod a 
přípojky 3 BD, Pohořelice – nám. Svobody. 

 Záměr byl zveřejněn na úřední desce MÚ od 4.4.-20.4.2013. 
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Usnesení č. 12/XIX/13: ZM schvaluje Smlouvu o podmínkách napojení, o spolupráci a 
součinnost při realizaci plynárenského zařízení a o smlouvě budoucí kupní s JMP Net, s.r.o. 
Brno při stavbě SOBS STL plynovod a přípojky 3 BD, Pohořelice – nám. Svobody za 
jednorázovou úplatu 264.000 Kč bez DPH. 
Výsledek hlasování: 18 pro 

  
7. Žádost  S-Group, s.r.o., o schválení dodatku ke smlouvě o výstavbě pod č. 7 byla stažena 

z programu jednání. Rada města vyzvala firmu k předložení nového návrhu na řešení 
výstavby v lokalitě Malý Vinohrad.    

 
8. Žádost pana ... o odkup části pozemku p. č. 523/1 v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou o výměře 

cca 33 m2. Žádost je z roku 2005 a byla tehdy odložena mj. z důvodu probíhajícího soudního 
sporu se sousedem. 

Záměr byl zveřejněn na úřední desce MÚ od 4.4.-20.4.2013. 
Usnesení č. 13/XIX/13: ZM schvaluje prodej části pozemku města p. č. 523/1 v k. ú. Pohořelice 
nad Jihlavou manž. ...Pohořelice o výměře cca 33 m2 za cenu 450 Kč/m2 + náklady za 
geometrické zaměření. 
Výsledek hlasování: 16 pro, 1 proti,  1 se zdržel  
 
 
9. Žádost ..., Pohořelice o odprodej části pozemku p. č. 884/4 v k. ú. Pohořelice. Záměr pozemku 

nebyl zveřejněn.  
Usnesení č. 14/XIX/13: ZM schvaluje neprodávat část pozemku p. č. 884/4 v k. ú. Pohořelice 
nad Jihlavou. 
Výsledek hlasování: 16 pro, 1 proti, 1 se zdržel 
 
10. Smlouva o bezúplatném převodu pozemků od ČR-ÚZSVM 
Usnesení č. 15/XIX/13: ZM schvaluje Smlouvu o bezúplatném převodu nemovitostí č. BP 
48/11a, a to pozemků parc. č. 952/1, 997/5, 997/7 a 1655/4 v obci Pohořelice a k. ú. Pohořelice 
nad Jihlavou z vlastnictví České republiky do vlastnictví města Pohořelice.  
Výsledek hlasování: 18 pro 
 
11. Převod pozemku p. č. 189/1 v Pohořelicích 
Usnesení č. 16/XIX/13: ZM schvaluje bezúplatný převod pozemku p. č. 189/1 v k. ú. 
Pohořelice nad Jihlavou, evidovaný na LV 60000, z vlastnictví státu a příslušnosti 
hospodaření s majetkem státu Úřad pro zastupování státu ve věcech majetkových do 
vlastnictví města Pohořelice. 
Výsledek hlasování: 18 pro 
  
ad 8) Různé  
 
- Strategický plán města pro období 2014-2020 
 
Starosta – uvedl, že se jedná o základní dokument, na kterém se může dále pracovat. 
 
Diskuse zastupitelů:  
Mgr. Hrabina – materiál byl napsán podle jeho názoru v extrémně časové tísni a podle toho i 
vypadá. Obsah některých kapitol chybí, chybí číslování stránek, jedná se o pracovní materiál, 
který nelze zveřejnit. Musí být dokončen. Měl výhradu k části obsahu – nesouhlasí s bodem 3.1.3 
„... důsledně trestat přestupky“, tuto větu buď vyhodit  z dokumentu nebo změnit (uvedl příklad), 
musí být hned všichni potrestáni, není možné řešit vše domluvou? Díval se na plány jiných měst, 
u tohoto plánu mu chybí komplexní tabulka graf či přehled, čeho by zastupitelé chtěli v určitých 
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letech dosáhnout.  Dotázal se na uvedené pojmy v materiálu - strategický plán, akční plán rozvoje 
města a akční plán – člověk se v tom názvosloví ztrácí, co platí.  
Starosta – přestupky mohou být řešeny různým způsobem, nebylo to tak myšleno. Konkrétními 
úkoly by se měl zabývat akční plán, který bude zpracováván postupně. Dále hovořil o sestavování 
akčního plánu v návaznosti na finanční možnosti města, dotace apod.  
M. Votava – souhlasí se zastupitelem Mgr. Hrabinou, v plánu je popsaná minulost, současnost, ale 
není v tom uvedeno, kam se chce město posunout. Např. jmenování manažera strategického plánu 
– to bude někdo určen? (starosta – bude jmenována zodpovědná osoba z řad pracovníků MÚ), 
zastupitelstvo by se mělo ztotožnit s tímto plánem a vědět kam chce směřovat, a ne manažer.  
Starosta – kdokoli ze zastupitelstva má možnost vznášet své připomínky ke strategickému plánu.  
Ing. Kudrna  - doporučil plán schválit a založit do šuplíku. 
J. Dočekal – podle něho je tato diskuse o ničem, jedná se o dobrou diplomovou práci, není to 
strategický plán města, protože na dokumentu nic strategického není. Navrhl materiál buď 
schválit, nebo ho vzít na vědomí.  
Ing. Mlýnková, odbor KT – je zapotřebí ze strany zastupitelů předložit návrhy, na základě kterých 
bude strategický plán dále zpracováván. Plán je potřebný i pro získávání dotací. 
Mgr. Jamborová – k bodu –„Rozvoj komunikačních a informačních technologií – jsou naplněny“ 
do roku 2020 nemohou být přece naplněny, to by znamenalo, že se už nic dít nebude. 
(vysvětlil starosta) 
Ing. Kudrna – měla být přítomna na zasedání ZM Ing. Kohútová, zpracovatelka plánu 
Mgr. Janičatová – body by měly být rozpracovány na dlouhodobé a krátkodobé cíle, město by si 
mělo určit, co chce do konce svého volebního období zbudovat. V současném stavu je to 
polotovar. 
Ing. Pirnus – souhlasil se vším, co se řeklo. Protože se jedná o otevřený materiál, který lze 
dokončit, doporučil ho nyní schválit v návaznosti na dotace městu. 
Mgr. Smejkalová – zajímalo ji, jak se na zpracování plánu podílely komise rady a jednotlivé 
odbory úřadu, kdo všechno se na něm podílel? Zpracování strategického plánu by se měly 
věnovat komise zastupitelstva i odbory městského úřadu 
Ing. Mlýnková – strategický plán by bylo potřeba schválit nejpozději v červnu 2013  
Starosta – předložil návrh, že v červnu bude předložen ZM upravený strategický plán. Do té doby 
komise rady podají své připomínky k plánu. 
P. Novák – myslí si, že pokud bude plán zpracován, bude založen do šuplíku. Za rok jsou volby, 
každá strana si bude dělat svůj program, poté se vše změní. Požádal plán upravit. Hlavní logo 
„Poho v poho“ požádal změnit.  
M. Votava – myslí si, že zastupitelé nejsou tak vázáni politickými stranami, všichni ví, jaké má 
město problémy, na této úrovni politika nehraje takovou roli, chce to zdravý selský rozum.  
Mgr. Jamborová – připomněla návrh, aby se i komise rady a odbory MÚ podílely na zpracování 
strategického plánu.  
Mgr. Hrabina  - zda už je vybrán projektový manažer, který by měl být na všech jednáních a 
koordinovat je. 
 
Usnesení č. 17/XIX/13: ZM vrací strategický plán města pro období 2014-2020 do dalšího 
zpracování. ZM ukládá předložit připomínky členů ZM, výborů ZM,  komisí rady a odborů MÚ 
do 25.5.2013. 
Výsledek hlasování: 18 pro 
 
- Žádost SVJ ..., Pohořelice o úhradu vynaložených nákladů na opravy domu ve výši 453.974 

Kč. Jedná se o výjimku z aktuálních pravidel pro užití části prostředků z privatizace bytového 
fondu. 
 

Zastupitel Votava – dotázal se, proč nebyl příspěvek od města čerpán v termínu (vysvětlil 
starosta) 
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Usnesení č. 18/XIX/13: ZM schvaluje uhrazení vynaložených nákladů SVJ ... na opravy domu 
ve výši 453.974 Kč z příspěvku města určených na opravy tohoto domu. 
Výsledek hlasování: 17 pro, 1 se zdržel 
 
- Přijetí revolvingového úvěru pro město Pohořelice 
Bližší informace podal místostarosta města Bc. Novák. Informoval o průběhu výběrového řízení a 
předložených nabídkách. Úvěr se bude čerpat podle vysoutěžených nákladů na dotační tituly.  
Starosta požádal Ing. Nipprta o stanovisko finančního výboru. 
Ing. Nipprt – výbor vzal informaci o přijetí revolvingového úvěru na vědomí 
Zastupitel Votava – myslí si, že člověk by měl mít konzistentní názory, je proti masivnímu 
zadlužování města. Bude hlasovat proti této úvěrové smlouvě, jde o navýšení úvěrů města na cca 
100 mil. Kč, z tohoto důvodu hlasoval i proti rozpočtu.  
Místostarosta Bc. Novák – myslí si, že zastupitel Votava nepochopil danou problematiku a znovu 
ji vysvětlil.  To co tvrdí pan Votava, že město bude mít dluh 100 mil. Kč, není pravda.  
Starosta – mluvil o připravovaných investicích, na které město žádalo dotace, a které budou 
předfinancovány z tohoto úvěru.   
P. Novák – položil zastupiteli Votavovi otázku – „to co nyní děláš, není politika?“ 
Místostarosta – pokud někdo nechce přijmout úvěr na projekty, které město chce zrealizovat, ať 
řekne, z čeho se budou tyto akce hradit.   
Starosta ukončil rozpravu a požádal o schválení přijetí úvěrové smlouvy.  
 
Usnesení č. 19/XIX/13: ZM schvaluje uzavření úvěrové smlouvy o přijetí revolvingového úvěru 
od Komerční banky, a.s. do výše 54 mil. Kč za účelem předfinancování dotačních projektů, dle 
veřejné zakázky „V000479 – úvěr města Pohořelice“. 
Výsledek hlasování: 17 pro, 1 proti 
 
- Dodatek ke smlouvě o poskytnutí dotace 
Materiál blíže vysvětlil místostarosta Bc. Novák.  
Mgr. Hrabina – dotaz – jak došlo v dodatku k vymezení „údržbář nebo správce“, uvedl příklad 
divadelního spolku (vysvětlil místostarosta, doplnil starosta) 
Usnesení č. 20/XIX/13: ZM schvaluje použití dotace na úhradu mzdových nákladů vč. jejich 
zákonných odvodů pro údržbáře a správce neziskových organizací, posunutí termínu 
vyúčtování dotace do 15. února následujícího roku a uzavření dodatku ke stávající smlouvě o 
poskytnutí dotace dle předloženého návrhu. 
Výsledek hlasování: 18 pro 
 
- Návrh na pořízení změny ÚPNSÚ Pohořelice 
Materiál blíže vysvětlil starosta Ing. Svoboda.  Poté vyzval pana Bravence, referenta stavebního 
odboru,  aby doplnil další potřebné informace. Pan Bravenec podrobněji hovořil o Politice 
územního rozvoje ČR a územním plánu města.  
Usnesení č. 21/XIX/13: ZM schvaluje: 
1) V souladu s ust. § 55 odst. 3 stavebního zákona, v platném znění, pořízení změny územního 

plánu sídelního útvaru Pohořelice pro vymezení koridoru územní rezervy dopravní stavby 
R52, dle aktuálního znění Politiky územního rozvoje ČR. 

2)  Obsah pořizované změny dle přílohy předloženého návrhu na pořízení změny.  
Výsledek hlasování: 18 pro 
 
- Žádost SM-Building, s.r.o. Brno o úpravu územní studie Pohořelice – Polní, III. etapa pro 

pozemky p. č. 3122/435 a 3122/436, vymezení stavebních čar objektů na 5,5 m místo dříve 
schválených 7,5 m. 

Usnesení č. 22/XIX/13: ZM schvaluje úpravu územní studie Pohořelice – Polní, III. etapa pro 
pozemky p. č. 3122/435 a 3122/436, vymezení stavebních čar objektů na 5,5 m.. 
Výsledek hlasování: 18 pro 
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Místostarosta Bc. Novák předložil zastupitelům ZM na vědomí informaci o upuštění manželů 
Součkových, Nová Ves 102 od koupě pozemků p. č. 138/2, :/21, :/22, :/23 a :/33 v k. ú.  
Nová Ves, která jim byla schválena v ZM. Záměr prodeje je opět zveřejněn na úřední desce.  
 
Starosta – předložil ZM informaci Ing. Juránka, náměstka hejtmana Jihomoravského kraje o 
záměru zrušit Základní školu Šumická od roku 2014 z důvodu snížení počtu žáků, čímž se provoz 
školy stává ekonomicky nevýhodný. Kraj hledá řešení pro další vzdělávání žáků se zdravotním 
postižením, jedna z možností je zřízení tříd pro tyto žáky v ZŠ Dlouhá.  
Mgr. Hrabina – dotázal se, zda Kraj platí jen za budovu nebo i za energie (starosta – pouze nájem 
za budovu), město by mělo najít možnost pro handicapované děti, navrhl vyvolat jednání s krajem 
o posunutí termínu zrušení provozu školy.  
Mgr. Plevzová  uvedla, že se ve škole už handicapované dítě vzdělává za pomoci asistenta. 
Zastupitelka Mgr. Janičatová – jedná se i o děti, které nelze integrovat, proto je nutné vyčlenit 
samostatné min. 2 třídy v ZŠ. 
K danému tématu proběhla diskuse.  
Starosta požádal učitele z řad zastupitelů, kteří mají k dané problematice nejblíže, o předání 
případně dalších informací, nebo jejich účast na jednáních s Krajem. S výsledkem jednání bude 
ZM seznámeno.  
Usnesení č. 23/XIX/13: ZM vzalo na vědomí dopis Ing. Juránka.  
Výsledek hlasování: 18 pro 
 
Starosta – informoval o proběhlé kontrole krajské hygieny na MŠ Hybešova. Z kontroly 
vyplynulo, že užívané prostory ve školce (třída Sluníček), na které byla udělena výjimka v počtu 
dětí, nebude prodloužena. To znamená, že se kapacita sníží ze 125 na 112 míst. Pro další školní 
rok bude možno přijmout 21 dětí.  Situace je řešena se zástupkyní ředitelky MŠ. V současné době 
je zveřejněno předběžné oznámení veřejné zakázky na rekonstrukci MŠ ve věstníku veřejných 
zakázek  
Místostarosta – informoval, že výuku logopedie pro děti v MŠ se snaží zástupkyně ředitelky MŠ 
zajistit jiným způsobem.  
Usnesení č. 24/XIX/13: ZM bere na vědomí informaci o snížení kapacity MŠ na 112 míst dle 
závěru kontroly krajské hygieny. 
Výsledek hlasování: 18 pro 
 
Mgr. Smejkalová – přednesla zprávu kontrolního výboru o jeho činnosti. 
Usnesení č. 25/XIX/13: ZM vzala na vědomí zprávu kontrolního výboru o jeho činnosti. 
Výsledek hlasování: 18 pro 
 
 
ad 9) Interpelace členů ZM 
 
Starosta – podal informaci o odstranění hlav dřevěného draka v zahradě MŠ z důvodu 
bezpečnosti dětí.   
 
Místostarosta – na webu města a MŠ jsou zveřejněna kritéria pro přijímací řízení dětí do MŠ 
 
M. Votava – kdo zastupuje město ve VaKu (starosta je člen představenstva). V tisku proběhla 
zpráva, že kontrolní orgán vlády uložil VaKu pokutu půl mil. Kč za předražování vody v roce 
2010 a 2011, jaké informace jsou městu známy a jak se tato skutečnost města dotkne. 
Odpověď starosty – jednalo se o cenovou kontrolu, do ceny vodného a stočného byly 
započítány položky, které tam být započítány neměly. Na cenu vodného a stočného tato 
skutečnost neměla zásadní vliv. 
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P. Novák – byl mile překvapen, že na lipové aleji jsou vysázeny nové stromy, kdo výsadbu 
zaplatil. 
Odpověď starosty: Stromy byly vysázeny zahradníkem ve spolupráci s pracovníky města, 
jedná se o 100 nově vysázených líp. Výhledově bude část starých líp pokácena. Dále uvedl, že 
Povodí Moravy upravovalo hráz v Chaloupkách, která bude do konce dubna oseta trávou. 
Občané si budují do hráze schůdky a různé komposty, což není možné, neboť se jedná o 
ochrannou hráz. Občané budou upozorněni prostřednictvím Zpravodaje. 
 
Mgr. Smejkalová  - na prosincovém zasedání ZM informovala o nesplněných usneseních ZM 
za rok 2012. Dle kontroly s tajemníkem MÚ jsou již splněna, mimo prodeje pozemků za 
kasárnami, které se řeší.  
 
Mgr. Mikelová – požádala o vyřešení parkování kamiónů na komunikaci kolem marketu 
COOP, spojující ul. Vídeňskou a Znojemskou.  
Odpověď starosty – požadavek bude postoupen k řešení MP a odboru dopravy.  
 
P. Novák – jak to vypadá s úpravou autobusového nádraží, kdy akce začne a kdy skončí. 
V průběhu úpravy budou mít provozovny těžký život.  
Starosta – podal informaci o postupu prací a požádal o stanovisko přítomnou Ing. Mlýnkovou, 
která krátce pohovořila o postupu zadání výběrového řízení. Zahájení prací se předpokládá 
v září 2013.  
 
M. Votava – dotaz na radar na ul. Znojemské – požádal o technické parametry (odpověděl 
starosta – jedná se o úsekové měření), podle jeho názoru je důležité nejen vybírat pokuty, ale 
aby se nejezdilo rychle, navrhl schválit umístění informativních značek o umístění radaru.  
Diskuse k radarům:  
Starosta – dal protinávrh - při vjezdu do města z ul. Znojemské umístit značku – Pozor radar 
ve městě. 
strážník MP Karandyszewský: Informativní značení o umístění radaru není dle zákona nutné 
dávat, proto doporučil neumísťovat.  
P. Novák – město je v zavedení radaru výjimečné, proto si myslí, že je férové řidiče o tomto 
informovat, v každé obci je informační cedule o rychlosti, a každý řidič na ni reaguje. Místní 
řidiči budou radar znát, cizí budou na město naštvaní. Kdyby v každé obci byl takový radar, 
nebude mít v celé republice polovina řidičů řidičské oprávnění. Jeho hlavní argument – 
nepovažuje radar za výchovný prostředek.  
strážník MP Paleček: Popsal fungování radaru, který bude umístěn na ul. Znojemské 
Mgr. Hrabina – upozornil, že rozmísťování dopravních značek není v kompetenci 
zastupitelstva.  
 
Starosta nechal hlasovat o svém protinávrhu - při vjezdu do města z ul. Znojemské umístit 
značku – Pozor radar ve městě. Usnesení nebylo přijato – výsledek hlasování 7 pro, 11 se 
zdrželo 
 
Starosta nechal hlasovat o návrhu, aby nebyly umístěny informační tabule „pozor měření 
rychlosti“. Usnesení nebylo přijato – výsledek hlasování: 8 pro, 10 se zdrželo 
 
Starosta nechal hlasovat o návrhu umístit značení „pozor měření rychlosti“ na všech vjezdech 
do města. Usnesení nebylo přijato, 1 pro, 17 se zdrželo 
 
Starosta nechal hlasovat o návrhu umístit značení „pozor měření rychlosti“ jen na hlavních 
vjezdech do města (směr Brno, Znojmo, Mikulov). Usnesení nebylo přijato, 3 pro, 15 se 
zdrželo 
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Mgr. Jamborová – z ul. Dlouhé směrem na parkoviště ke kostelu není vyznačen přechod pro 
chodce, pro občany se sníženou pohyblivostí může být problém zde přejít.   
I. Šťastná – na ul. Dlouhé vedle provozovny p. Bzducha je pruh zeleně, ve kterém chodí děti 
do školy, není vhodnější tento prostor vydláždit? Hrozí nebezpečí úrazu, doporučila snížit 
v těchto místech rychlost vozidel. 
K přechodům pro chodce ve městě proběhla diskuse zastupitelů.  
 
F. Beneš – připomínka – příjezdová komunikace ze Znojemské do kasáren, při dešti se vytváří 
obrovská kaluž, která nemá kam odtéct, navrhl např. strhnout krajnici a pro zasakování vody 
udělat trativod.   
 
I. Šťastná – požádala o informovanost občanů, o přemístění autobusových zastávek v rámci 
rekonstrukce nádraží s dostatečným předstihem. 
 
 
ad 10) Diskuse občanů 
 
Paní ... - dotázala se, jaká dopravní značka se bude dávat na nám.Svobody u bytového domu 
840-844 (odpověď starosty – dopravní značení  „Průjezd zakázán“, „Omezení rychlosti“), na 
zarostlý pozemek po bývalém silu, který nikdo neudržuje (odpověď starosty – pozemek chce 
odkoupit město, záměr dosud nebyl zrealizován, neboť vlastník pozemku dosud neprovedl 
odklizení suti, probíhají jednání), zda není možné vybudovat posezení v oploceném prostoru 
vodárny před jejich domem (nám. Svobody) jako např. u Sušárny ve Velkém Dvoře (odpověď 
starosty – vodárna je využívána jako zdroj užitkové vody, upozornil na možný problém rušení 
nočního klidu v případě zbudovaného posezení).  
 
Paní ... (Brněnská) – přes vozovku na ul. Brněnské není přechod pro chodce (u Jatek byl 
zrušen), vozidla a motorky zde jezdí velmi rychle, nelze vozovku přejít (odpověď starosty – 
město bude jednat se SÚS JMK, vlastníkem komunikace, o možném řešení situace), dotázala 
se, zda bude dodělán chodník u domu pana Broclavika, požádala o umístění lavičky 
k obchodu COOP na Brněnské a o umístění přístřešku (ze zastávek na ul. Vídeňská) na 
autobusové zastávky u tiskárny. 
 
Zastupitelka Šťastná – měla připomínku k přístřeškům na autobusových zastávkách – 
požádala o jejich jednotný vzhled v celém městě.  
 
Paní ... – také požádala o umístění lavičky u jejich domu na nám. Svobody.   
 
Pan ... – na Polní jsou pěkné parky, mrzí ho pejskaři, kteří park znečišťují – doporučil umístit 
označení „zákaz venčení psů“. Zda by nebylo možné zveřejňovat Zpravodaj města na 
webových stránkách (odpověděl starosta, že v současné době zveřejňování zpravodaje není 
možné a vysvětlil proč) 
Odpověď místostarosty – plánuje se umístit provozní řád parčíku na ul. Polní, který by měl 
řešit i problém s venčením psů. Starosta doplnil, že i MP byla požádána o součinnost.  
 
zastupitel Staček – upozornil, že město má OZV o venčení psů. 
 
paní ... – upozornila na chybějící zápisy z RM na webových stránkách.  
Odpověď tajemníka: V současné době probíhá aktualizace webových stránek,  zápisy již byly 
zveřejněny.  
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zastupitelka Mgr. Janičatová – navrhla zvážit možnost vydávat zpravodaj v režii města a 
doporučila provést kalkulaci nákladů.  
 
ad 11) Závěr  
 
Závěr XIX. zasedání ZM provedl starosta Ing. Josef Svoboda v čase hod. 20:12 hod.  
 
 
 
 
 
 
 
Ing. Josef Svoboda 
starosta města 
 
 
 
 
Ověřovatelé zápisu:   Irena Šťastná  ............................................. 
 
   Petr Novák     ............................................. 
 
 
 
                 
 
Zapsala a zpracovala: Mgr. Renata Babčanová  
Zápis zpracován:  26.4.2013  
 
Přílohy:      - prezenční listina zastupitelů a občanů  

 - rozpočtové opatření města 1/2013 
 - návrhy OZV č. 1/2013 a OZV č. 2/2013 
 - žádosti  
 - strategický plán města na období 2014-2020 
 - sumarizační listina spolu s výsledky hlasování 
 - návrh smluv o podmínkách napojení, o spolupráci a součinnosti při realizaci     
    plynárenského zařízení a o smlouvě budoucí kupní  
  


